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P R O T O K Ó Ł Nr XLVIII/23 

z obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 30 listopada 2023 r. 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLVII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 

lata 2023-2032. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2024 na obszarze Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą - 

Miasto Płock w zakresie realizacji zadania dotyczącego transportu ucznia 

niepełnosprawnego w 2024 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi 

transportu ucznia niepełnosprawnego z terenu Gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Goślicach w 2024 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział  

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024 – 2028. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024 – 2028. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. I. Kraska  

4. M. Lewandowska  

5. A. Malanowska  

6. H. Murawski  

7. A. Pawłowski  

8. J. Portalski  

9. K. Portalski  

10. M. Przyczka 

11. J. Sieradzki 

12. Z. Truchlewski  

13. M. Turowska-Burczyńska  

14. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 10 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

sołtysów, pracowników Urzędu Gminy oraz przybyłych gości: Lecha Dąbrowskiego 

Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Arkadiusza Ciesielskiego z Biura Relacji z Otoczeniem 

w ORLEN S.A.  

Dodała, ze przybędzie jeszcze Pan Damian Olewnik Dyrektor Biura Intensyfikacji Produkcji 

Olefin i Kontraktu Kompleksu Olefin III. 

Poinformowała, że sesja jest rejestrowana za pomocą urządzeń elektronicznych, zapisujących 

obraz i dźwięk. 

Następnie zanim przeszła do zatwierdzenia porządku obrad udzieliła głosu przybyłym na sesję 

gościom. W pierwszej kolejności Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 
Lech Dąbrowski przedstawił inwestycje na terenie gminy Stara Biała, które planowane są  

w  budżecie Powiatu na 2024 r. Zaznaczył, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej znalazło 

się 260 tys. zł na opracowanie dokumentacji projektowej drogi Wyszyna - Ulaszewo.  W drodze 

przetargu został wyłoniony wykonawca i droga jest w trakcie projektowania. Poinformował, że 

zabezpieczono 400 tys. zł na budowę chodnika przy drodze powiatowej Proboszczewice - 

Gozdowo oraz 350 tys. zł na przebudowę drogi powiatowej na odcinku od mostu do cmentarza 

w Starej Białej. Odnosząc się do poruszanej często kwestii budowy chodnika przy drodze Biała 

- Srebrna, stwierdził, że dokumentacja projektowa jest prawie ukończona. Na to zadanie 

potrzeba ok. miliona złotych na wykup gruntów i na ten cel środki zostaną zabezpieczone oraz 

na budowę chodnika przy drodze powiatowej w Bronowie-Zalesiu w wysokości  180 tys. zł. Te 

inwestycje ruszą, kiedy Powiat pozyska pieniądze, obiecane z Orlenu. 
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Następnie Przewodnicząca udzieliła głosu przedstawicielom Orlenu w sprawach dotyczących 

inwestycji budowy Olefin III. 
 

Arkadiusz Ciesielski z Biura Relacji z Otoczeniem w ORLEN S.A. przedstawił prezentację 

„Budowa kompleksu Olefin III – potencjał przedsięwzięcia. Główne zasady środowiskowo-

społeczne”(prezentacja w załączeniu do protokołu). 
 

Następnie głos zabrał Damian Olewnik Dyrektor Biura Intensyfikacji Produkcji Olefin, który 

na wstępie podziękował wszystkim obecnym, a także mieszkańcom za wyrozumiałość,  

w związku z niedogodnościami jakie niesie ze sobą tak duża inwestycja. Po czym przedstawił 

prezentację „Budowa kompleksu Olefin III – potencjał przedsięwzięcia” ”(prezentacja  

w załączeniu do protokołu). 

 

Dodał, że w przyszłym roku będą organizowane spotkania wraz z przejazdem przez plac 

budowy Olefin III, na które z miejsca zaprosił całą Radę Gminy, sołtysów i pracowników 

urzędu, aby  mogli zobaczyć bezpośrednio jak wygląda inwestycja.  

 

Ponadto na pytania i sugestie radnych i sołtysów dotyczące możliwości wsparcia przez Orlen 

działań na rzecz lokalnej społeczności, przedstawiciele Orlenu wyjaśnili aby przygotować listę 

wydarzeń i złożyć do Wójta. Następnie przekazana do Orlenu lista zostanie przeanalizowana, 

które pomysły są możliwe do zrealizowania. Dodatkowo Damian Olewnik poinformował, ze 

trwają rozmowy z Hyundai Engineering o wsparciu finansowym dla gminy. Także jest  

w trakcie pozyskiwania zgód Zarządu i Rady Nadzorczej na pewne rozwiązania służące 

rozwojowi drogowemu gminy. 

 

Na pytanie Wójta o ilość osób, którzy będą pracowali przy inwestycji Damian Olewnik 

wyjaśnił, że w tej chwili w miasteczku przebywa 900 pracowników. Pozostali zamieszkują 

okolice Płocka. Na budowie w tej chwili pracuje około 4 tys. osób . Według szacunków  

w czerwcu 2024 roku na budowie pracować bedzie około 13 tys. pracowników, z czego około 

5,5 tys. będzie zakwaterowanych w miasteczku. 

 

Przedstawiciele Orlenu przyjęli uwagi Wiceprzewodniczącego Rady dot. komina IOS zwanego 

“Grubą Bertą”,że jest zbyt niski, co powoduje niekorzystny wpływ na powietrze Płocka  

i pobliskich miejscowości i że wraz z parą wodną wydobywa sie smuga dymu, która pozostaje 

na niebie. Następnie obiecali przekazać uwagi do osób odpowiedzialnych, aby zostały podjęte 

odpowiednie działania. 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała gościom za wizytę i przekazanie wiele ciekawych 

informacji oraz za dyskusję. Następnie przywitała przedstawicieli Polskich Sieci 

Elektroenergetycznych S. A. Pana Pawła Smolińskiego Głównego Specjalistę Wydziału 

Komunikacji Społecznej i Pana Olgierda Żyromskiego Eksperta Wydziału Komunikacji 

Społecznej.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie przedstawiciele PSE przedstawili swoją prezentację dot. budowy linii 400 kV 

Grudziądz - Płock. W naszej gminie linia ma liczyć 7 km i przebiegać przez sołectwa 

Kruszczewo, Nowe Proboszczewice, Stare Proboszczewice, Miłodróż, Trzebuń i Włoczewo. 

Według przedstawiciela PSE prace budowlane mogą rozpocząć się w 2028 roku. Natomiast na 

początku przyszłego roku PSE chce zaprosić osoby, których dotyczyć będzie inwestycja na 
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spotkania konsultacyjno-informacyjne. Podczas nich zostaną omówione np. kwestie związane 

z ewentualnym przesunięciem słupów czy sprawy finansowe. Prezentacja w załączeniu do 

protokołu. 

 
Wójt stwierdził , że linia 400kV funkcjonująca obecnie jest w większości przebiegu w żaden 

sposób nie uregulowana. Zaproponował, że dobrze byłoby przy okazji  pozyskiwania gruntów 

na zasadzie służebności gruntowej do nowej linii uregulować stan istniejącej. 

 

Przedstawiciel PSE wyjaśnił, że w ramach nowej inwestycji nie planowane jest załatwianie 

starych spraw. Natomiast na stronie internetowej pse.pl jest możliwość zgłoszenia roszczeń. 

Dodatkowo poinformował, że PSE jest w trakcie pozyskiwania danych właścicieli działek pod 

nową linię ze starostw z Ewidencji Budynków i Gruntów. 

 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  porządek obrad. 

Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dwóch punktów po pkt. 20. przed sprawami 

różnymi, tj.: 

- 21) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków 

pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

Wójt wyjaśnił, że jest to związane z pozyskaniem w programie dotacji na remonty w dwóch 

kościołach: w Brwilnie i w Starej Białej. Podjęcie chwały jest niezbędne do uruchomieniem 

procedury związanej z wprowadzeniem przyznanych środków do budżetu oraz wyłaniania 

wykonawców tych remontów w zabytkach. 

- 22) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 404/XLVI/23 Rady Gminy Stara Biała  

z dnia 28 września 2023 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyjaśnił, że zmiana dotyczy jedynie kwestii wysokości nominałów tych obligacji.  

W Krajowym Depozycie Papierów Wartościowych, przy zmienionym zapisie Gmina poniesie 

mniejsze koszty z tytułu emisji obligacji. 

 

 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek 

obrad wraz ze zgłoszonymi przez Wójta dodatkowymi punktami. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 
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H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) zatwierdziła porządek 

obrad. 

 
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia XLVII sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z XLVII sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XLVII Sesji Rady Gminy został przyjęty (10 

głosów „za”). 

 

 
Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

 
 Rozliczono dotacje otrzymane z Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

„Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych” w wysokości 150 tys. zł na rozbudowę 

świetlicy wiejskiej w Dziarnowie, 10 tys. zł w ramach programu „Mazowsze dla zwierząt”, 

który ma na celu zapobieganie bezdomności zwierząt oraz 150 tys. zł na budowę drogi  

w Nowym Bronowie ze środków pochodzących z opłat za wyłączenie gruntów z produkcji 

rolniczej; 

 Zakończyły się prace związane z opracowaniem Gminnej Ewidencji Zabytków, 

 W trakcie odbioru jest budynek sali sportowej w Wyszynie; 

 W trakcie rozstrzygania jest przetarg na montaż lamp solarnych, które w części będą 

sfinansowane z funduszu sołeckiego; 

 29 listopada podpisana została umowa na budowę ulicy Bunikiewicza w Nowych 

Proboszczewicach. Koszt to 2091 tys. zł z terminem wykonania do 31.05.2024 roku; 

 Zgodnie z przepisami prawa do 15 listopada Wójt złożył projekt budżetu na 2024 rok do RIO 

i Rady Gminy; 

 W dniu 21 listopada odbyło się spotkanie on-line z projektantami firmy REM PROJEKT  

w sprawie opracowania dokumentacji projektowej dla rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 559 

na odcinku od km ok. 45+060 do km 46+730 w m. Maszewo Duże. W trakcie spotkania 

uzgodniono geometrię projektowanego odcinka drogi, która praktycznie nie została 

zmieniona  i pozostanie taka jak w dokumentacji przekazanej MZDW przez Gminę. Jak 
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napisał dyrektor MZDW w piśmie informującym o spotkaniu „ przedmiotem zawartej  

z biurem projektowym REM PROJEKT jest aktualizacja przekazanej przez Gminę Stara Biała 

dokumentacji projektowej opracowanej przez spółkę Nadzory, Inżynieria, Doradztwo Sp.  

z o.o. z Płocka. W ramach swoich prac projektant jest zobowiązany doprowadzić ww. 

dokumentację projektową do zgodności z obowiązującymi przepisami technicznymi, dokonać 

niezbędnej aktualizacji, uszczegółowić rozwiązania objęte przekazaną dokumentacją 

projektową, a także zaproponować inne, jeśli w ten sposób uzyskane mogą być korzyści dla 

jakości, obniżenia kosztów i poprawy walorów użytkowania wznoszonych obiektów”. 

Wcześniejsza opinia , że opracowana dokumentacja przez gminę jest nieprzydatna nie 

znajduje potwierdzenia w świetle podpisanej umowy między REM PROJEKT a MZDW; 

 Zostały złożone wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o dotację w ramach programów: 

Mazowsze dla klimatu, dla czystego powietrza, dla lokalnych centrów integracyjnych, dla 

straży pożarnych, dla sportu, dla zwierząt i Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw, 

 Odbyło się spotkanie Wójta z Wójtem Gminy Brudzeń Duży w sprawie budowy kanalizacji 

sanitarnej z Sikorza przez Srebrną do Maszewa Dużego. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał co dalej z inwestycją, tj. drogą Włoczewo – Kamionki. 

Odpowiedź Wójta: 

 Inwestycja jest w zasadzie zakończona. Pozostały do wykoszenia i przygotowania 

pobocza. Do końca roku droga powinna zostać uporządkowana. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2023-2032. Dodała, że 

kwestia zmian zarówno w wieloletniej prognozie finansowej, jak i w uchwale budżetowej, tj. 

następny punkt, była omawiana na Komisji Budżetowej przed sesją. Komisja Budżetowa 

wyraziła pozytywna opinię w tej sprawie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 427/XLVIII/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 

lata 2023-2032 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad.6. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. Następnie poprosiła o zabieranie głosu  

w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 428/XLVIII/23 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego 

na rok 2024 na obszarze Gminy Stara Biała. 

Następnie poprosiła radnych o zabieranie głosu w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 429/XLVIII/23 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 
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podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2024 na obszarze Gminy Stara Biała 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok 2024. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 430/XLVIII/23 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2024 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą - Miasto Płock w zakresie realizacji 

zadania dotyczącego transportu ucznia niepełnosprawnego w 2024 roku. Następnie poprosiła o 

zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę Nr 

431/XLVIII/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą - Miasto 
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Płock w zakresie realizacji zadania dotyczącego transportu ucznia niepełnosprawnego  

w 2024 roku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi transportu ucznia niepełnosprawnego  

z terenu Gminy Stara Biała do Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach w 2024 roku. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 432/XLVIII/23 w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi 

transportu ucznia niepełnosprawnego z terenu Gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Goślicach w 2024 roku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że środki z wpływów za odbiór odpadów od mieszkańców gminy 

nie pokrywają kosztów obsługi systemu gospodarowania odpadami. W związku z powyższym 

zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 433/XLVIII/23 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie orzekło  

o nieważności w części uchwały Rady Gminy Stara Biała z dnia 28 września 2023r. w zakresie 

tabelarycznego zestawienia dotyczącego kolumny pn. „Cena dla odbiorców po uwzględnieniu 

dopłaty z budżetu Gminy Stara Biała” oraz w zakresie wyrażenia „podlega publikacji  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego” . W celu dostosowania zapisów 

podjętej uchwały do orzeczenia Kolegium RIO należało podjąć uchwałę o przedstawionej 

wyżej treści 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 434/XLVIII/23 w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała 

gruntu położonego w m. Biała. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 435/XLVIII/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Biała (uchwała w załączeniu 

do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała 

gruntu położonego w m. Maszewo. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 436/XLVIII/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała 

gruntu położonego w m. Maszewo Duże. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 
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                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 437/XLVIII/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała 

gruntu położonego w m. Wyszyna. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 438/XLVIII/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 
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                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 439/XLVIII/23 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział  

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 18. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 

2028. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 440/XLVIII/23 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 19. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy  

w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 441/XLVIII/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024 – 2028 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 20. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. Następnie poprosiła o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 442/XLVIII/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 21. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zasad 

i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobów jej 

rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 443/XLVIII/23 w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 22. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr 404/XLVI/23 Rady Gminy Stara Biała z dnia 28 września 2023 r.  

w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

Następnie poprosiła radnych o zabieranie głosu w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 10 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, A. Pawłowski, 

M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (4) 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (10 głosami „za”) podjęła Uchwałę  

Nr 444/XLVIII/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr 404/XLVI/23 Rady Gminy Stara Biała 

z dnia 28 września 2023 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

Ad. 23. 

W sprawach różnych: 

 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
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 Zapytał jaka zaszła zmiana w ekwiwalencie za udział w działaniach ratowniczych  

i szkoleniach dla członków OSP. 

 Zapytał o podatek rolny. 

 Zapytał kiedy zaświecą lampy w Bronowie-Zalesiu. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustalana jest, nie rzadziej niż raz na 2 lata, poprzez 

podjęcie uchwały przez radę gminy. Ekwiwalent dla strażaków – ochotników za udział  

w akcjach ratowniczych podniesiono z 20 na 25 zł. 

 Obniża się średnią cenę skupu żyta do wysokości 77,00 zł za 1 dt. Uchwalona stawka, 

wynosi 85,91 % stawki przyjętej w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

W stosunku do obecnej wzrosło o 15 %. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jan Sieradzki: 

 Przekazał podziękowania dla Wójta i pracowników za naprawę chodnika na ul. Floriańskiej 

w Starych Proboszczewicach. 

 
Radny Adam Pawłowski: 

 W imieniu sołtysa sołectwa Nowe Proboszczewice Jana Kozłowskiego zapytał jakie prace 

podjęto między sesjami oraz jakie zostaną podjęte do końca bieżącego roku przy stawie  

w Nowych Proboszczewicach, tj. dotyczące zadania które jest realizowane w ramach 

funduszu sołeckiego. 

Odpowiedź Wójta: 

 Zadania realizowane w ramach funduszu sołeckiego zostały już wykonane. Natomiast do 

końca roku planowane jest jeszcze ze środków z budżetu gminy odmulenie mechaniczne  

z zastosowaniem ciężkiego sprzętu (koparki). 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Lewandowska: 

 Poruszyła temat światłowodu w gminie. Stwierdziła, że mieszkańcy dopytują i skarżą się na 

jakość Internetu. Zapytała, czy byłaby możliwość zorganizowania spotkania z firma Nexera 

aby przybliżyć mieszkańcom kwestię budowy światłowodu. 
 Odpowiedź Sekretarz Gminy Moniki Lisickiej: 

 Wyjaśniła, że w najbliższych dniach na stronie internetowej gminy ukaże się informacja  

z Ministerstwa Cyfryzacji. Jest utworzona strona internet.gov.pl. na której są zamieszczone 

mapy z zasięgiem internetu i budową światłowodu. W ramach konsultacji, do 10 grudnia 

będzie można zalogować się na platformę i zgłosić miejsce bez dostępu do 

szerokopasmowego internetu. Zgłoszenia będą brane pod uwagę przy najbliższych planach 

inwestycyjnych. Te, które nie zostaną zaraportowane do 10 grudnia br. mogą zostać 

uwzględnione w późniejszych inwestycjach. 

Odpowiedź Informatyka Urzędu Gminy Zygmunta Bielińskiego: 

 Wyjaśnił, że na stronie internet.gov.pl można również wnioskować do wszystkich 

operatorów o łącza o danej przepustowości. Do zalogowania się potrzebny jest profil 

zaufany. Wniosek wysłany jest do wszystkich prawdopodobnych operatorów. Następnie 

operator, usługodawca może zwrócić się do wnioskującego z wyceną. W przypadku 

posiadania Internetu, można zwrócić się do obecnego usługodawcy o zwiększenie 

parametrów lub zmianę usługi. 

 

W związku z brakiem kolejnych pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 24. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLVIII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

   Małgorzata Lewandowska 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Bornińska 


